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SØKNAD OM TILSKUDD TIL REISELIVSKOORDINATOR

Det skjer mye positivt rundt reiselivet på Fedje for tiden:

• Fedje er et attraktivt reisemål og antall tilreisende er økende.
• Tilbud og aktiviteter for besøkende er godt og i stadig utvikling.
• Det er rikelig med overnattingsmuligheter.
• Tilbud om bespisning er i bedring.
• Ny oppgradert reiselivsbrosjyre er ferdig.
• LivOGLyst er i ferd med å utarbeide/montere ny skiltplan for besøkende.
• Sammen med Rødne prøver reiselivet å få til 3 «testanløp» med hurtigbåt fra Bergen i høst.

Blir dette vellykket vil det bli satt opp flere anløp i 2024.
• Det er etablert dialog med Fagskulen Vestland om å legge samlingsuker for

reiselivsutdanning til Fedje.
• Fedje kommunes Reiselivsplan er i ferd med å rulleres.

Men fortsatt kan mye forbedres og fortsatt må mye gjøres. Fedje Maritime Næringsråd har løftet
frem reiselivet som et satsningsområde. Styret i næringsrådet har sammen med LivOGLyst, Feddie,
og Fedje Landhandleri diskutert behovet for en reiselivskoordinator på Fedje. En felles
reiselivskoordinator er nødvendig for å koordinere og videreutvikle reiselivet lokalt på Fedje, men
også med aktører utenfor Fedje. Det er også viktig med samarbeid med kommuner i vårt
nærområde- (samme biosfæreområde/regionrådet i Nordhorland). En koordinater vil også i
samarbeid med kommunen kunne følge opp, iverksette og gjennomføre tiltakene i den rullerte
reiselivsplanen.

For å unngå forsinkelser og raskt komme i gang er det foreslått å opprette en «reiselivskonto» for å
finansiere en reiselivskoordinator for 2023. Feddie og Søsterselskapet bidrar med tilsammen kr.
20.000, Fedje Maritime Næringsråd/LivOGLyst med kr. 30.000,- og det søkes med dette om et
tilskudd fra Fedje kommune på samme sum som Næringslivet bidrar med kr. 50.000,-.

Oppgavene som reiselivskoordinator er foreslått ivaretatt av Fedje Landhandleri. Fedje Landhandleri
har i flere år hatt avtale med kommunen om å representere turistinformasjonen på Fedje og har
derfor god kjennskap til reiselivet på Fedje og i regionen. Fedje Landhandleri har i tillegg deltatt i den
pågående rullering av reiselivsplanen og kjenner denne godt. På samme måte som for LivOgLyst vil
kontoen bli administrert av Fedje Maritime Næringsråd, og arbeidet fakturert time for time.

Vi håper på en positiv behandling av søknaden og ser frem til en spennende sesong for reiselivet på
Fedje.

Hilde Koppen

Fedje Maritime Næringsråd
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